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PROTOKÓŁ Nr 27/21 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 4 listopada 2021 r. 

godz. 14.00 

 
 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek 

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Majak Violetta 

5. Łobos Mariusz 

6. Murawski Bogdan 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji. 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zapoznanie się z uchwałą Nr VI/73/2021 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu 

z dnia 1 października 2021 r. w sprawie opinii o przedłożonej przez Burmistrza 

Miasta Kamienna Góra informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta 

Kamienna Góra za I półrocze 2021 roku – BRM.0012.6.30.2021 

5. Zapoznanie się z pismem Hufca ZHP Kamienna Góra – BRM.0012.6.31.2021 

6. Zapoznanie się Informacją o stanie realizacji zdań oświatowych w roku szkolnym 

2020/2021 – BRM.0012.6.32.2021 

7. Zapoznanie się z odpowiedzią Wydziału GN na wniosek Komisji – 

BRM.0003.80.2021 ad. 3 

8. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych w listopadzie 2021 r. 

9. Zapoznanie się z analizą oświadczeń majątkowych – BRM.0043.3 – 7.2021 

10. Zapoznanie się ze Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 

Przestrzennego miasta Kamienna Góra – projekt – BRM.0012.6.27.2021 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 

transportu – 96.2021 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości – 97.2021 

13. Zapoznanie się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kamienna Góra na 2021 rok z autopoprawką – 98.1.2021 

14. Zapoznanie się z wnioskiem Burmistrza Miasta o wprowadzenie punktów do 

porządku obrad XLVI Sesji RM oraz projektem uchwały zmieniającego uchwałę w 

sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna 

Góra – BRM.0002.XLVI.2021 i - 99.2021 

 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie posiedzenia.  
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Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 
 

Nikt nie złożył wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
 

Nie zgłoszono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  
 

Ad. 4. - BRM.0012.6.30.2021 
 

 Komisja zapoznała się z ww. uchwałą /zał. Nr 1 do protokołu/. 
 

Ad. 5. – BRM.0012.6.31.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 2 do protokołu/. 
 

Komisja złożyła wniosek: 
 

Komisja Spraw Społecznych Rady Miasta Kamienna Góra wnioskuje  

o zajęcie stanowiska przez burmistrza miasta w sprawach zawartych w piśmie Hufca 

ZHP Kamienna Góra z dnia 20 października 2021 r. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek wraz z załącznikiem stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 6. – BRM.0012.6.32.2021 
 

 Komisja zapoznała się z ww. informacją /zał. Nr 4 do protokołu/. 
 

Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie ww. informacji na skrzynki elektroniczne 

radnych.  

 

Ad. 7.  – BRM.0003.80.2021 ad 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek /zał. Nr 5 do protokołu/. 
 

Ad. 8. Zapoznanie się z harmonogramem dyżurów radnych w listopadzie 2021 r. 
 

Komisja zapoznała się z ww. harmonogramem /zał. Nr 6 do protokołu/. 
 

Ad. 9. – BRM.0043.3 – 7.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. analizą oświadczeń majątkowych /zał. Nr 7 do protokołu/. 
 

Ad. 10. – BRM.0012.6.27.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. studium 21 października 2021 r. podczas wspólnego 

posiedzenia Stałych Komisji Rady Miasta /zał. Nr 8 do protokołu/. 
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Ad. 11. - 96.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały /zał. Nr 9 do protokołu/. 
 

Ad. 12. – 97.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały /zał. Nr 10 do protokołu/. 
 

Ad. 13. - 98.1.2021 
 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały /zał. Nr 11 do protokołu/. 
 

Ad. 14. – BRM.0002.XLVI.2021 i - 99.2021 

 

Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem i projektem uchwały /zał. Nr 12 i 13 do 

protokołu/. 

Ad.24. Sprawy różne.   
 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz chciała porozmawiać w sprawie uwag 

złożonych podczas XLVI Sesji Rady Miasta z dnia 27 października 2021 r. dotyczących 

organizacji ruchu przy ulicy Jana Pawła II przed światłami. Kierownik wyjaśniła, że 

mowa o zatoczkach i miejscach parkingowych i wprowadzenie ewentualnej korekty. 

 

Radny J. Jarosz powiedział, że męczy go widok zaparkowanych aut wystających 30-

40 cm poza parking na jezdnię. Poza sprawami związanymi z parkingiem, uważa, że 

postawione w tych miejscach słupki są słabej jakości i można je łatwo połamać. Jest 

stwarzane zagrożenie, ponieważ osoby jadące muszą zmieniać pas i przekraczać linie.  

 

Radna V. Majak powiedziała, że ludzie parkują samochody na chodnikach. Jeśli chodzi 

o parkowanie z tyłu marketu Kaufland, to w tamtym miejscu jest zakaz wjazdu. Przejazd 

koło marketu otwarty był tylko na czas remontu drogi.  

 

Radny J. Jarosz zaznaczył, że jest zagrożenie, gdy wystają samochody.  

 

Radna V. Majak powiedziała, że kiedy radna tamtędy przechodzi, to nic nie wystaje. 

Dodała, że gdy jakieś auto stoi na brzegu, to wtedy tył wystaje.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz powiedziała, że takie przypadki o których 

mówił radny J. Jarosz są indywidualne. Rozmawiała na ten temat z policją, 

mieszkańcami, przedsiębiorcami. Nie ma potrzeby zmieniać organizacji ruchu 

ponieważ wszystko jest prawidłowo zrobione. Mogą zostać namalowane linie poziomie, 

ale wtedy zmieszczą się tylko 3 samochody. Poza tym pojazd ma się zmieścić w zatoce 
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parkingowej. Dodała, że zostanie podniesione larum i rekomenduje, aby zostawić tą 

organizację ruchu. Nie miała wpływu na materiał z jakiego wykonano ogrodzenie  

i z chęcią by je usunęła.  

 

Radna V. Majak zapytała, co stanie się z trawą, która została zabrana? 

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz odpowiedziała, że starostwo ponosi koszty 

za zajęcie pasów ruchu. Trawa została zdjęta ponieważ jest robiony drenaż, jest 

zabezpieczona i powinna zostać ponownie wykorzystana.  

 

Radna V. Majak stwierdziła, że ta trawa może się zniszczyć i nic z niej nie zostanie. 

Ponadto zwróciła uwagę na brak oświetlenia na ul. Lompy, Chopina i Sportowej.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz powiedziała, że obiecała, że się tym zajmie. 

Najpierw oświetlenie sprawdzał Tauron i okazało się, że padło 35 zasilaczy.  

 

Radna V. Majak poprosiła, aby na ten czas zamontowano tymczasowe punkty świetlne 

nad wejściami do budynków na koszt miasta.  

 

Radny B. Murawski powiedział, że trzeba sprawdzić zasilanie.  

 

Radna V. Majka zaznaczyła, że chodzi o zapewnienie jakiegoś światła.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz powiedziała, że jedna oprawa świetlna 

została wysłana do ekspertyzy do laboratorium i czekają na wyniki. Wyraziła obawę, że 

takie tymczasowe zapewnienie oświetlenie nie będzie możliwe.  

 

Radna V. Majak poprosiła, aby w takim razie spółka poinformowała mieszkańców, że 

pracuje nad rozwiązaniem problemu, po to aby ludzie widzieli, że coś się dzieje.  

 

Kierownik Wydziału IOŚ M. Bręśkiewicz zapewniła, że osobiście przygotuje  

i wywiesi taką informację.  

 

Ad.25. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono.  
 

Protokołowała: Katarzyna Stasicka 

 

           Przewodnicząca KSS 

 

            /-/ Danuta Kurnyta 
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